

NTNU & Tamkang Physics Online Workshop

Dear [REDACTED]

Thank you for your commitment to participate in the upcoming NTNU & Tamkang Physics Online Workshop.

I'm reaching out to ask you to upload your bios and session information through our speaker form [here](#); It is convenient to access online, and you can update the form as many times as needed.

[SPEAKER FORM](#)

I greatly appreciate your participation and look forward to insight and inspiration from your talk.

感謝大家的熱情參與，以下事項請大家配合。

請參加[海報議程](#)的同學們於**9/2**以前完成以下程序，以利後續線上場佈及評審評分。

1. 9/2前上傳youtube影音網址連結至上述平台:

影音長度**十分鐘**以內。

請大家把預錄好的ppt影音檔上傳至私人youtube，再將youtube影片的網址貼上。youtube隱私可改為私人，有連結才能觀看。

影片建議製作數張投影片搭配聲音說明，或用海報ppt搭配虛擬雷射筆加上聲音說明，存成mp4檔案上傳至自己的youtube。

系統無存載空間，請勿上傳檔案，只接受連結youtube網頁的網址連結。

2. 9/2前上傳海報pdf檔至雲端連結:

準備好海報並轉檔成pdf檔，上傳至雲端。檔名請改為 編號_姓名，例如: H1_胡翔淇.pdf
雲端連結如下:

https://drive.google.com/drive/u/1/folders/1AjFzvcdGDsAaWFPQodPYFK3Jw_6yDMs

Best,
Ting-Hua Lu
Organizer
NTNU & Tamkang Physics Online Workshop

Upload instruction in English

Thank you for your participation and cooperation.

Students participating in the poster session are requested to complete the following procedures **before September 2** to facilitate the follow-up on-line presentation and evaluation.

1. Upload youtube video URL link to the website mentioned above before September 2: The video length should be within 10 minutes.

Please upload the pre-recorded ppt video file to your private youtube, and then paste the URL of the youtube video of the recording. The privacy of youtube video can be set to private, and it can be viewed only if you have a link.

In the video, you can use the poster slide with a virtual laser pen to explain, or you can make several additional slides with your voice description. Please save it as mp4 file and upload to your YouTube.

The system has no storage space, please do not upload files. **We only accept URL link to youtube webpage.**

2. Upload the poster pdf file to the cloud link before September 2:

Prepare the poster slide and convert it into a pdf file. Please name the file as "number_name", for example, H1_胡翔淇.pdf.

Upload it to the cloud:

https://drive.google.com/drive/u/1/folders/1AjFzvcdGDsAaWFPQodPYFK3Jw_6yDMs

Best,
Ting-Hua Lu
Organizer
NTNU & Tamkang Physics Online Workshop



Enjoy your event!
support@whova.com
www.whova.com